
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 11. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 338

Vil ministeren oplyse, om der er taget referater af de månedlige møder med leverandører,

rådgivere, Banedanmark m.fl., som er omtalt i artiklen ”Signal-skandalens skrækeksem-

pel: Nyt sikringsanlæg er blevet forsinket over 20 gange” bragt på ing.dk den 3. januar

2020? I så fald bedes ministeren oversende disse referater til Transportudvalget. Det

gælder også de referater mellem Banedanmark og leverandøren, der omtales i artiklen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus
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